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Skolebestyrelsesmøde 

Mødedato:  Tidsrum: 17.00 - 19.30 Sagsnummer: 

Sted: Personalerum på Fhs. Referent:AV Oprettelsesdato: 17-06-2019 

Mødedeltagere: Skolebestyrelse, 

elevrådsrepræsentanter, ledelsesrepræsentanter 

Tilstede: Pernille, Beth, Sonny, Jørn, Anne 

Marie,Tina, Unna, Johni, Abdi, LH, MP,  LT, BMJ, 

AV.  

                            

Punkter Referat (Beslutninger m. fed) Tid 

1. Orientering fra elevrådet (10 min) v. 

elevrådet og AV 

Elevrådet er startet og vi har både valgt SKB 

medlemmer (Abdi 9K og Jeppe 6K) og har 

udformet vedtægter. Abdi fortæller om, at han 

mener, at 9. klasse skal have en tur igen. 

Tradition, god afslutning. Det er dyrt, at sende 

dem afsted: 14 timer pr. lærer pr. døgn. Abdi 

opfordres til at tage sagen med tilbage til klasse: 

Hvis de kunne tjene lidt penge selv, ville det 

måske blive lettere at skaffe resten.  

Der foreslås flere muligheder: 

• En kortere overnatningstur 

• Opsparing og sponsorer 

• En overnatning på skolen 

 

2.  Orientering om SFO (10 min) v. BMJ Orientering om SFO-en: Der er kommet mere 

struktur på dagen. Alle aktiviteter starter kl. 14. 

Der er kommet et diskoteksrum, som alle er ret 

vilde med. Vi har en DGI SFO, og vi skal 

recertificeres snart. Hver tirsdag har vi fast hallen 

og vil meget gerne have mere haltid. Fra tirsdag 

15 - 16 er forældre velkomne til haltid. Der er 

elektronisk afkrydsning på vej med touchskærm - 

der kommer mere info. Vi regner med, at det 

sparer en masse tid på det, som kan gå til 

børnene. 

3.  Høringssvar. Koordineret ferieåbent. 

Oplægget er, at Firhøjskolen skal 

holde koordineret ferieåbent i 

samarbejde med Svebølle. 

Fremadrettet er målet at der skal 

være 3 steder der er ferieåbent, mod 

nu 2 steder. BMJ deltager i dette 

punkt. (25 min) v. LT og BMJ. Bilag 

er tilsendt tidligere på ugen. 

Beth orienterer om den koordinerede ferieåbning, 

som godt kan blive noget dyrt for os - vi skal 

dække mange timer til sommer, som vi kun er få 

personer, der kan tage. Vi er også kun to små 

skoler, som deles om dækningen. Vi får ikke 

refunderet disse timer og derfor betyder det, at vi 

har færre pæd. timer i skoleåret.  

Skolebestyrelsen har følgende bemærkninger: 

• Det fører til dårlige forhold i skoleåret med 

en masse aflyste pæd.timer igennem 

skoleåret pga. ordningen.  

• Hvis vi skal have ordningen, skal der følge 

penge med.  

• Det giver også dårlige arbejdsforhold, da 

vi her skal være på arbejde hvert andet år 

(to skoler). En anden distrikt skal kun på 

arbejde hvert syvende år (7 skoler).  

• Hvad er behovet? Det er faktisk et 

problem med den lange transport for dem, 

som ikke har bil.  

• I høringssvaret skal der stå, at vi skal 

have kompensation, da det ellers går ud 
over den alm. undervisning igennem 
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skoleåret.  

• Vi skal i høringssvaret tage transportsiden 

med. Det er en geografisk udfordring og 

det koster at servicere et yderområde.  

• Mange herfra pendler mod øst - servicen 

holder på beboere. 

4.  BYOD. Vi medbringer de sidste 

informationer fra IKT. Medbring skriv 

fra sidste møde (20 min) v. AV, LT 

4. BYOD:  

o SFOen kunne godt tænke sig, at 

mobiler m.m. forblev i tasken.  

o Det er mest de små vi tænker på: 

Skal der være regler? Lars:  

o De fleste elever bruger deres 

device fornuftigt.  

o Konklusion: Eleverne må gerne 

bruge egne devices i frikvarterer. I 

SFOen skal de blive i tasken. 

4.2. Pjecen: 

4.2.1. Hvad er et uni-login: Vi laver en 

info-side om uni-login på intra. (AV) 

4.2.2. Skal man købe programpakker? Nej, 

det skal man ikke. 

4.3.  

• Der er ikke forsikring ved brug af 

fællesskabe. Forældre skal gøre 

opmærksom på, at der er forskel på 

forsikringer. 

• Tjek din egen forsikring. Der er mange, 

som bekymrer sig om 

forsikringsspørgsmålet - vi skal have et 

svar til dem. 

• Hvad med  skabe, som er tilgængelig for 

børnene, når de er i SFOen?  

4.4. Skolen tager sig af, at der er strøm 

til alle de maskiner i klassen, som evt. skal lades i 

uv-timerne.  

4.5. Vi skal lave nogle små film, som 

viser, hvordan vi bruger IT: Fx kunne det være 

bhkl. der laver små klip fra deres undervisning.  

4.6. Fælles indkøbs aftaler? Såfremt der 

skal laves fælles indkøb er det  SKB der skal stå 

for, da vi er bundet af kommunens regler.  

4.7. AV orienterer om arbejdspapiret 

vedr. BYOD. 

5.  Krisepolitik (20 min) v. LT. LT orienterer om Kriseplanen. De forskellige 

punkter kommenteres og LT indfører 

ændringsforslag. 

6.  Skolebestyrelseskursus. Hvem 

deltager d. 1. november v. LT (5 

min) 

SKB-kursus 01.11.14: Hvem deltager? AV, Sonny, 

Jørn, Anne Marie, Unna, Johni, Pernille. Skolen 

tilmelder. 

7.  Orientering fra formandsmøde. V. 

PKO (5 min) 

Orientering om møde med B og Familie udvalget: 

Skolerne er på meget forskellige steder mht. 

reformen. Valgfag bliver ikke længere godkendt af 

kommunen. Vi opfordres til at tænke anderledes - 

det er lettere nu. Der blev fortalt om de nye 

elevplaner. Nogen skoler bliver udpeget som 
forsøgsskoler.  
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Disse programmer kan ikke det, som de skal - 

derfor er testning problematisk (unødvendig?) 

8.  Skolefest, motionsdag v. AV, LT (10 

min) 

8. Ang. Motionsdag:  

8.1. Sponsorkonto (Lene) og mobile pay 

8.2. Sponsoraftaler skal ud AV / LT 

9.  Budget orientering v. LT (5 min) Budget orientering: Nyheder vedr. økonomi og 

kompetenceløft: Fx kurser til de ansatte og flere 

penge til folkeskolen. 4. klasse skal betale SFO 2 

takst. 

10.  Gensidig orientering. 

10.1. Afskedsreception for NB d. 

30. september 2014 kl. 15 - 17 

10.2. arrangementer for børn, 

herunder teater, skolereform mv. 

10.3. ændring af dato for nyt 

skolebestyrelsesmøde i 

november måned. 

10. Gensidig orientering: 

10.1. Pernille køber noget til NB 

10.2. Mere info om det, som sker i skolen 

- hvordan når vi pressen? 

10.3. Orientering om ungereformen: Man 

skal have "gennemsnitlig" bestået sin 

folkeskoleprøven, for at komme videre i 

ungdomsuddannelsen.  

10.4. Vi har fået nye programmer til 

skema og arbejdstidsberegning og til 

SFOen. 

10.5. Der er købt smartboards og/eller 

projektor til alle lokaler. 

10.6. Mødet mandag d. 03.11. er flyttet til 

torsdag d. 06.11. 

10.7. Forældrehenvendelse vedr. idræt: 

Har man sportstøj på som lærer og går i 

bad, for at være et godt forbillede? 

10.8. Ang. Intra: Husk udløbsdatoer, ryd 

op på intra, personalenyt med i intra. 

Hvorfor er SFOerne ikke mere med i 

skolen?  

10.9. Busruter er et issue hos forældrene: 

Der er lang tid til første december. Hvis vi 

kunne fremme en løsning, ville det gøre 

et godt indtryk. Skal vi søge frivillige pr. 

intra, til at varetage evt. opsyn i Aulaen i 

de 20 minutter, det drejer sig om. 

Der er pt få elever der hygger sig i aulaen 

mens de venter på bussen. 

   

   

11. Punkter til kommende møder: Lejrskoler, BYOD, kostpolitik  

Bilag:  


